

THE LANGHAM

HONG KONG

DINING OFFER FOR HOSPITAL AUTHORITY STAFF

醫院管理局員工專享餐飲優惠

50% OFF 半價優惠



BOSTONIAN SEAFOOD & GRILL



PALM COURT 庭廊



MAIN ST. DELI



T'ANG COURT 唐閣



ARTESIAN

50% OFF 半價優惠

Made-To-Order,
Eat Different
嚐鮮之旅盛宴

THE FOOD GALLERY



FOR RESERVATION, PLEASE CALL 2132 7898. 訂座請致電2132 7898。

Terms and conditions:

- The above offers are valid from now until 30 June 2020.
- Offers are not applicable to 10 May 2020 (Mother's Day) and 21 June 2020 (Father's Day).
- Guests are required to present valid Hospital Authority staff card to enjoy the offers.
- Offers are valid for a reservation of 2 to 4 paying guests.
- Advance booking through hotel dining reservations hotline at 2132 7898 is required. The offer must be mentioned at time of booking.
- Offers cannot be used in conjunction with any other promotions, discounts or offers and cannot be exchanged for cash or other products.
- Offers are applicable to dine-in meal only and subject to 10% service charge based on the original price.
- Offers are not applicable to Main St. Deli's Beast Burger and Monster Menu.
- Offers are not applicable to Bostonian Seafood & Grill's Weekend Brunch Menu.
- Offers are not applicable to drink menu, children menu, children and senior citizen buffet prices.
- In case of disputes, the decision of The Langham, Hong Kong is final.

條款及細則：

- 以上優惠由即日起至6月30日。
- 優惠不適用於2020年5月10日(母親節)及6月21日(父親節)。
- 客人需出示有效的醫院管理局職員証方可享此優惠。
- 優惠只適用於2至4位付款客人訂座。
- 必須預先致電餐飲部訂座(電話: 2132 7898)並說明享用此優惠。
- 優惠不可與任何其他推廣、折扣或優惠同時使用, 及不可兌換現金或其他產品。
- 優惠只供堂食, 須另收取加一服務費, 並以原價計算。
- 優惠不適用於Main St. Deli的無敵怪獸漢堡、怪獸漢堡餐單。
- 優惠不適用於Bostonian Seafood & Grill的週末早午餐。
- 優惠不適用於飲品、小童餐牌、小童及長者自助餐收費。
- 如有任何爭議, 香港朗廷酒店保留此優惠之最終決定權。